
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DEL PLE DE DATA 26 DE GENER DE 2023.

A les 19:00 hores, a l’edifici municipal del carrer Folch i Torres, núm. 102-105, prèviament habilitat a tal 
efecte, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter ordinari de primera convocatòria.

PRESIDEIX

Ignasi Simon Ortoll

ASSISTENTS

Maria del Mar Pedrerol i Villarroya
Fran Sánchez Castilla
Lourdes Maria Estéfano Orozco
David Morales Campos
Maria Lourdes Martín Montero
Felicita Romero Olivares
Albert Iglesias Boza
Marc Palet Rodríguez
Iban Martínez Asensio
Manuela Nieves Garrido Marín 
Josep Nogués i Miras
Juana Maria Morata López
Susana Mesas Sánchez
Antonio Polo Lama
Josep Oriol Vera Brau
Manel Busquets Mateu

ACTUA COM A SECRETÀRIA

Gemma Navarro Medialdea, secretària. 

També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.- PRP2023/36   APROVACIO ACTA PLE 29-9-22   

Posada en consideració dels membres del Ple Municipal l’aprovació de l’acta corresponent a la sessió 
efectuada el 29 de setembre de 2022, es va aprovar per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17).

2.- PRP2023/23   DONAR COMPTE DELS DECRETS D'ALCALDIA   
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Es donà compte al Ple de la relació de Decrets d’Alcaldia emesos del dia 12 de novembre de 2022 al 13 
de gener de 2023, que van del número 1105 al 1270 i de l’1 al 47.

3.- PRP2023/24   DONAR COMPTE XIFRA POBLACIO   

Vist l’escrit de l’Institut Nacional d’Estadística pel que es notifica que la xifra de població resultants de la 
revisió del Padró municipal referides a 1 de gener de 2022 és de 15.801 habitants.

Vist el Real Decret 1037/2022, pel que es declaren oficials les xifres de població resultants de la revisió 
del Padró municipal referides a 1 de gener de 2022.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials es donà compte al Ple de la 
xifra oficial de població a 1 de gener de 2022 que és de 15.801 habitants.

Acabada la lectura el senyor Alcalde explicà a grans trets quines eren les xifres més destacades, les 
altes que s’havien produït eren 1057 i les baixes 914, moria més gent de la que naixia, i l’edat mitja de 
la població havia augmentat.

El regidor Iban Martínez digué que era el creixement més petit des del 2017, i tenint en compte que es 
valoraven les xifres del 2021 potser era degut a la pandèmia. S’observava que augmentava la mitjana 
d’edat als barris el que a futur podria voler dir que es tendia a una població assistencial.

El regidor Antonio Polo manifestà que li cridava l’atenció el número de baixes i altes, que eren un 6% de 
la població. Es moderava el creixement, i aquest creixement augmentava als barris on històricament els 
habitatges eren segones residències i ara passaven a ser primeres. 

El regidor Manel Busquets ressaltà que es veia un envelliment de la població.

4.- PRP2022/1180   RATIFICACIO DECRET APROVACIO PLA LOCAL JOVENTUT   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials:

“El senyor Alcalde per Decret número 1261 del dia 27 de desembre de 2022 va resoldre el següent:

“DECRET D’ALCALDIA
APROVACIO DEL PLA LOCAL DE JOVENTUT 2022-2026

Núm. exp. 2022/6494
L’Àrea de Joventut ha finalitzat el procés d’elaboració del Pla Local de Joventut de Lliçà d’Amunt pels 
anys 2022-2026.

Vist que el Pla Local de Joventut és el document que emmarca les polítiques locals de joventut que 
es portaran a termes en els propers quatre anys al municipi.
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Atès que recull una anàlisi de la realitat juvenil al territori, i que ve a plasmar les necessitats dels i les 
joves en diferents matèries que són del seu interès i que corresponen a aquelles que ajudaran a la 
consecució del propi projecte de vida i recull el disseny de totes les actuacions que són possibles 
realitzar o que són desitjables per cobrir aquestes necessitats.

Vist l’informe de la Tècnica de Joventut.

Vist que és necessari tenir el Pla aprovat abans del 31 de desembre.

HE RESOLT:

Primer.- Aprovar el Pla Local de Joventut de Lliçà d’Amunt pels anys 2022-2026.

Segon.- Ratificar aquesta resolució en la propera sessió del Ple que se celebri.

Així ho ha manat i signat el Sr. Alcalde, Ignasi Simon i Ortoll, davant meu, la Secretària accidental, ho 
certifico.”

En compliment de la mateixa resolució i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes 
Sectorials es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents ACORDS:

ÚNIC.- Ratificar el Decret d’Alcaldia número 1261 del dia 27 de desembre de 2022, pel que s’aprova el 
Pla Local de Joventut de Lliçà d’Amunt pels anys 2022-2026.”

Oberta la deliberació el regidor David Morales explicà que el Pla Local que passava a aprovació s’havia 
elaborat durant l’any 2022 amb la participació de joves del municipi, de representants d’entitats juvenils, 
representants de partits polítics, professionals de diferents àmbits relacionats amb les polítiques de 
joventut i professionals de joventut. El Pla havia estat dinamitzat i redactat per la Fundació Ferrer i 
Guàrdia que estava elaborant també el Pla Nacional de Joventut de la Generalitat de Catalunya. Els 
objectius del Pla eren planificar les polítiques i les accions de l’Ajuntament i d’altres organismes, 
administracions, agents i entitats adreçades a millorar el dia a dia dels joves de Lliçà d’Amunt; recollir el 
compromís de l’Ajuntament amb els i les joves; i tornar a analitzar les necessitats del jovent i posar el 
focus en treballar aquestes necessitats.

Continuà dient que el Pla s’estructurava en sis grans eixos de treball que seguien les línies estratègiques 
del Pla d’actuació de Joventut2021 – COVID de la Generalitat de Catalunya, que estava actiu en aquests 
moments, i del futur Pla Nacional de Joventut de la Generalitat de Catalunya que estava en elaboració, 
així mateix aquests eixos s’alineaven amb els objectius de desenvolupament sostenible. Els sis eixos 
eren :

1.- Formació, ocupació i assessorament (amb 16 projectes)
2.- Participació, cultura i oci (amb 19 projectes)
3.- Igualtat i equitat (amb 5 projectes)
4.- Salut (amb 12 projectes)
5.- Servei de Joventut (amb 7 projectes)
6.- Justícia climàtica (5 projectes)
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En total eren 64 projectes amb accions concretes per aconseguir els objectius marcats. Manifestà que, 
aquests projectes no tots naixien de la Regidoria de Joventut, podien sorgir d’altres administracions o 
àrees de l’Ajuntament, i alguns es mantenien del Pla Local anterior perquè havien funcionat bé, altres 
es re-formulaven per millorar-los i altres eren nous. 

Acabà dient que el Pla era un document obert als i a les joves i la seva realitat era canviant, estava 
estructurat d’una manera que permetia adaptar-se a les necessitats canviants del jovent i afegir-hi i 
modificar el que fos necessari.

El regidor Iban Martínez manifestà que el Pla complia amb el que havia de tenir, i era funció de 
l’Ajuntament la part de seguiment i compliment. El que s’aprovava contemplava projectes que s’havien 
de posar en funcionament i es tenia un compromís amb els joves. Si es comparava la participació dels 
joves es podia veure que en el del 2017 havien participat un 40% de joves i en el 2022 un 10%. Pel que 
feia als eixos la majoria ja estaven en funcionament i això plantejava preguntes sobre els que no s’havien 
fet de l’any 2017 si es tirarien endavant properament. El seu grup acceptava el Pla perquè arrossegava 
els que s’havia decidit l’any 2017 quan portava la regidoria de Joventut i hi votaria a favor.

El regidor Antonio Polo digué que era un bon pla i complert, en el que el seu grup havia participat i 
contribuït amb propostes que s’havien acceptat. A diferència d’altres plans aquest sí que se’l creien. Per 
altra banda va voler destacar que a la pàgina 10 on es posava el diagnòstic de les sessions realitzades 
s’ignorava la seva participació i això no li havia agradat. El regidor David Morales contestà que a les 
primeres pàgines es parlava de la diagnosi i el seu grup havia participat a les sessions de propostes que 
estaven a les pàgines 38 i 39.

El regidor Oriol Vera assenyalà que el seu partit hi havia participat i li semblava un bon Pla.

El regidor Manel Busquets explicà que hi havia punts del Pla als que s’havia de donar màxima prioritat: 
habitatge per la joventut, cultura i oci. Hi havia hagut poca participació dels joves del municipi, i un 
aspecte que el preocupava molt era la salut mental dels joves, 1/3 del jovent havia patit o coneixia a 
algú que havia patit assetjament sexual o mobbing escolar. Li sorprenia que l’Espai Jove el coneixien 
molts joves però en canvi només l’utilitzaven un 8’1%.

El regidor Iban Martínez va voler aclarir que el seu grup no havia assistit a sessions de diagnosi perquè 
les reunions que havien confirmat s’havien cancel·lat. 

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal. 

5.- FERS URGENTS

No se n’han presentat 

6.- MOCIONS

No se n’han presentat 
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7.- PRECS I PREGUNTES

No se n’han presentat 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 19:30 hores, tot el que jo com a 
secretària certifico.
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